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امام جمعه کرمانشاه:

پیگیر رفع مشکلات فعالان اقتصادی کرمانشاه خواهم بود
ســپهرغرب، گــروه خبــر: نماینــده ولــی فقیه در 
اســتان و امــام جمعــه کرمانشــاه با تاکید بــر لزوم 
تســهیل شــرایط تولید و ســرمایه گذاری در استان، 
گفت: رفع مشــکلات فعالان اقتصادی خصوصا در 

حوزه ناترازی انرژی را پیگیری خواهم کرد.
حبیــب الله  المســلمین  و  حجت الاســلام 
غفــوری، روز دوشــنبه در اجتمــاع بــزرگ اصناف، 
بازاریــان، فعــالان اقتصــادی، صنعتگــران و تجار 
کرمانشــاه کــه در اتــاق بازرگانــی برگــزار شــد، از 
ارتباط دیرینه بازار و بخش تولید کشــور با علما و 
روحانیون یاد کرد و گفت: در آیات قرآن و روایات 
بــزرگان و ائمه نیز بارها به موضوع بازار و تجارت 

اشاره شده است.

امام جمعه کرمانشــاه با بیــان اینکه مهمترین 
مســاجد ما در گذشــته در دل بازار ایجاد می شد و 
بازاریان حضور پررنگی در مســاجد داشــتند، اظهار 
کرد: نســلی که اعتصاب بازار در زمان انقلاب را رقم 

زدند نیز از شاگردان روحانیون مساجد بودند.
و  مــردم داری  دین مــداری،  خدامحــوری،  وی 
انصاف را از مهمترین ویژگی های بازاریان برشــمرد 
و عنوان کرد: اصناف از دیرباز به خصلت های خوب 

و جوانمردی مشهور بوده و خوشنام زیسته اند.
غفــوری بــازار پررنــق را منشــا عزت و ســربلندی 
جامعه دانست و گفت: لازم است همه بخش ها و 
دســتگاه های خدمت رسان برای حمایت از تولید و 
بــازار پای کار بیاینــد. درِ خانه ما نیز همواره به روی 

این قشر باز خواهد بود.
لــزوم  بــر  تاکیــد  بــا  کرمانشــاه  جمعــه  امــام 
تســهیل گری برای پیشــبرد امور فعالین اقتصادی، 
بازاریــان و تولیدکننــدگان، افــزود: نبــض اقتصــاد 
جامعه در دســتان این افراد است و نباید برای یک 
کار معمولــی یــا اخــذ یک مجــوز، کار آنهــا به طول 

بیانجامد.
غفــوری از شــرایط خاص اســتان کرمانشــاه به 
واســطه نرخ بــالای بیــکاری یاد کــرد و ادامــه داد: 
اگرچه در دو، ســه سال اخیر نرخ بیکاری کرمانشاه 
به کمتر از نصف آنچه که در گذشــته بوده رسیده، 
امــا هنوز هم نرخ بیکاری اســتان بالاســت. ما باید 
نســبت بــه اســتان های دیگری کــه نه تنهــا بیکاری 

ندارنــد، بلکــه با کمبــود نیــروی کار نیــز مواجهند، 
شــرایط آســان تری را پیــش روی ســرمایه گذاران و 

تولیدکنندگان قرار دهیم.
وی با بیان اینکه به صورت مستمر پیگیر امور و 
رفع مشکلات فعالین اقتصادی هستم و خبرهایی 
که گاهی در زمینه ایجاد زحمت برای آنها می شنوم 
نگرانم می کند، خاطرنشان کرد: حتی در خطبه های 
نمــاز جمعه نیز به صراحت به ایــن موضوع و لزوم 

حمایت از تولیدکنندگان پرداخته ام.
نماینــده ولــی فقیــه در اســتان و امــام جمعــه 
و  تولیدکننــدگان  مشــکلات  پیگیــری  کرمانشــاه 
اصنــاف را وظیفه خود برشــمرد و عنوان کرد: یکی 
از مهمترین چالش هایی که امروز این عزیران با آن 

مواجهنــد، ناترازی انــرژی و خصوصا برق اســت که 
این مهم را نیز پیگیری خواهم کرد.

غفوری با بیان اینکه برق مورد نیاز بخش تولید 
و صنعــت کرمانشــاه از داخل اســتان قابــل تامین 
اســت، گفت: وقتی چنین ظرفیتی در اختیار داریم، 
نباید اجازه بدهیم به تولید و اقتصاد ما فشار وارد 

شود.
وی یاد 700 شهید اصناف کرمانشاه و همچنین 
ســردار شــهید حاج قاســم ســلیمانی را در آستانه 
ســالروز شهادت ایشان گرامی داشــت و افزود: اگر 
امروز به جای آن که پیرو طاغوت باشیم پیرو اسلام 
هســتیم و جمهوری اســلامی به اقتدار رسیده، به 

برکت خون این شهدا است.

استاندار کرمانشاه:

منطقه آزاد قصرشیرین می تواند کانون توسعه غرب کشور باشد
ســپهرغرب، گروه خبر: استاندار کرمانشاه گفت: 
منطقــه آزاد تجاری صنعتی قصرشــیرین می تواند 

کانون توسعه غرب کشور باشد.
منوچهــر حبیبــی در دیــدار معــاون دبیرخانــه 
شــورای عالی مناطــق آزاد تجاری- صنعتــی اظهار 
کــرد: منطقــه آزاد تجــاری قصرشــیرین در منطقه 
تحــول خوبی ایجاد خواهد کرد که در زندگی مردم 

این منطقه نیز مشهود خواهد بود.
اســتاندار کرمانشــاه بــا بیــان اینکه شهرســتان 
قصرشیرین دین خود را به نظام مقدس جمهوری 

اســلامی ادا کرده، اظهار کرد: اســتان کرمانشاه به 
ویژه شهرســتان قصرشــیرین در طول هشت سال 
دفــاع مقــدس در برابر دشــمن متجــاوز مقاومت 
جانانــه ای انجــام دادند کــه امروز توقع نــگاه ویژه 

دارند.
حبیبــی بــا اشــاره بــه اســتقرار دو گــذرگاه مهم 
پرویزخان و مرز خسروی در شهرستان قصرشیرین 
خاطرنشــان کــرد: مــرز پرویزخــان یکــی از مرزهــای 
رســمی و مهــم بــرای صــادرات کالا به کشــور عراق 
اســت و مرز خســروی نیــز اربعیــن امســال پذیرای 

حــدود یــک میلیــون زائــر بــود کــه نشــان دهنده 
اهمیت تجاری و سیاحتی این دو مرز است.

اهمیــت  بــه  اشــاره  بــا  کرمانشــاه  اســتاندار 
اســتقرار منطقه آزاد تجاری در قصرشــیرین، گفت: 
ساماندهی مرز پرویزخان توسط منطقه آزاد تجاری 
می توانــد امکانات، خدمات و زیرســاخت های این 
مرز را بهبود ببخشــد و از ســوی دیگــر فرصت های 

بزرگ سرمایه گذاری را برای متقاضیان فراهم کند.
حبیبــی بــا بیــان اینکــه مدیریــت اســتان پیگیــر 
ســاماندهی مرز پرویزخــان و اســتقرار منطقه آزاد 

تجــاری در قصرشــیرین اســت، افــزود: منطقه آزاد 
توانایــی  رســمی  حالــت  در  قصرشــیرین  تجــاری 
ایــن  را دارد و گســترش  مدیریــت مــرز پرویزخــان 
منطقه به کل شهرستان قصرشیرین نیز در مرحله 

بعد پیگیری خواهد شد.
میثــم صفــرزاده معــاون حقوقــی، بازرســی و 
امــور مجلــس دبیرخانــه شــورای عالــی مناطــق 
آزاد تجــاری صنعتــی نیــز در ایــن نشســت گفــت: 
رونــد توســعه مناطــق آزاد جدیــد 10 گانه پس از 
تصویــب در ســال 1400 کنــد بــوده کــه مدیریــت 

دبیرخانه شــورای عالی مناطــق آزاد پیگیر جبران 
نقیصه است. این 

قصرشــیرین  شهرســتان  اینکــه  بیــان  بــا  وی 
منطقــه  اســتقرار  بــرای  خوبــی  بســیار  ظرفیــت 
آزاد تجــاری دارد، افــزود: بایــد هــر چــه ســریع تر 
منطقــه  ایــن  در  ســرمایه گذاری  زیرســاخت های 
آزاد تجاری ایجاد شــود و با ایجاد مشــوق ها برای 
ســرمایه گذاران داخلــی و خارجی، زمینه اســتقرار 
شــرکت ها و رشــد منطقه آزاد تجاری قصرشیرین 

را فراهم کنیم.

مدیرعامل انجمن موسیقی:

بانک اطلاعاتی هنرمندان موسیقی کرمانشاه ایجاد می شود
ســپهرغرب، گــروه خبــر: مدیــر عامــل انجمــن 
موســیقی اســتان کرمانشــاه گفــت که جمــع آوری 
توانمندی فعالان موسیقی استان دغدغه ماست 
از ایــن روی ایجاد بانــک اطلاعاتی هنرمندان فعال 

در این عرصه ضروریست.
زهــرا آرام روز دوشــنبه اظهــار کــرد: هــم اکنون 
دست کم هزار و 200 نفر در عرصه موسیقی استان 
کرمانشــاه فعال هستند که اطلاعات مرتبط با آنها 

در حال احصا است.
وی افــزود: 460 نفر در حوزه موســیقی اســتان 
کرمانشــاه تحت پوشــش بیمه هنرمندان هستند 

امــا قطعا تعداد افراد بیشــتری در این حوزه فعال 
هستند.

وی اظهار کرد: هم اکنون درحال جمع آوری آمار 
فعالان عرصه موسیقی استان هستیم تا یک بانک 

اطلاعاتی جامع و کامل تشکیل دهیم.
وی ایجــاد بانــک اطلاعاتی از فعالان موســیقی 
کرمانشاه را نه تنها دغدغه بلکه نیاز انجمن عنوان 
کــرد و گفــت:  از همه فعالان موســیقی اســتان که 
تاکنون به انجمن مراجعه نکردند دعوت می کنیم 
اطلاعــات خود را در اختیار ما قــرار دهند تا بتوانیم 
در این عرصه اثرگذاری و موفقیت بیشــتری داشته 

باشیم.
ایــن فعــال عرصــه موســیقی همچنیــن گفت: 
بهره منــدی از دانــش و مهارت در حوزه موســیقی 
برای اخذ مجوز تاســیس آموزشــگاه ضروری است 
بنابراین اداره فرهنگ و ارشــاد نباید به اشــخاصی 
کــه هنــری در ایــن زمینــه ندارنــد، مجــوز فعالیــت 

)ایجاد آموزشگاه موسیقی( بدهد.
زهــرا آرام رویــه کنونــی اداره فرهنــگ و ارشــاد 
در صــدور مجــوز تاســیس آموزشــگاه موســیقی 
را غیرحرفــه ای عنــوان کــرد و گفــت: ورود افــرادی 
کــه تخصصــی در این عرصــه ندارند، به موســیقی 

کرمانشــاه ضربه می زند و اداره ارشــاد باید در این 
خصوص سخت گیری بیشتری انجام دهد.

وی اشــتغال زایی در حــوزه موســیقی را مهــم 
و مفیــد ارزیابــی کرد اما ابراز داشــت: ایجاد شــغل 
نباید بهانه ای برای صدور مجوز بی حســاب و کتاب 
بــرای افــراد غیرمتخصــص باشــد چراکه تاســیس 

آموزشگاه نیازمند مدیریت تخصصی است.
حمایــت از موســیقی محلــی کرمانشــاه باید به 

دغدغه مدیران استان تبدیل شود
بــر  کرمانشــاه  موســیقی  انجمــن  مدیرعامــل 
حمایــت از فعــالان عرصه موســیقی اســتان جهت 
برگزاری اجرا و کنسرت تاکید کرد و گفت: هنرمندان 
کرمانشــاهی این عرصــه نیازمند حمایت بیشــتری 
هستند و جا دارد زمینه تبلیغات و دیده شدن آنها 

بیشتر فراهم شود.

اجــرای   2 فقــط  امســال  اینکــه  بیــان  بــا  آرام 
موســیقی محلــی در اســتان کرمانشــاه داشــتیم، 
گفت: در همه جای دنیا برای حفاظت از موســیقی 
اصیــل و فاخر آن کشــور همه دســتگاه ها حمایت 
مــادی و معنوی دارند؛ در کرمانشــاه برای برگزاری 
چنیــن کنســرت های بــا مشــکلات فراوانــی مواجه 
هستیم و لذا همه دستگاه های متولی باید در این 

خصوص پای کار باشند.
وی تصریــح کــرد: برخــی دســتگاه های متولــی 
فرهنــگ در اســتان کرمانشــاه دغدغــه فرهنگــی 
تمــدن  و  از فرهنــگ  و صیانــت  ندارنــد؛ حفاظــت 
چندهزار ســاله و موســیقی فاخــر کرمانشــاه باید 
بــرای ادارات کرمانشــاه تبدیل به دغدغه شــود تا 
برگزاری اجراهای محلی هم مورد حمایت و تقویت 

قرار گیرد.

کار لندفیل پسماند اراک
 به کجا کشید؟

ســپهرغرب، گروه خبر: بیســتم آبان سال 
جاری مدیرکل محیط زیســت استان مرکزی 
پســماند  کارگــروه  مدیریــت  حاشــیه  در 
اســتان مرکــزی از بــه بهره بــرداری رســیدن 
لندفیــل پســماند شــهر اراک ظــرف یک ماه 
آن  افتتــاح  از  هنــوز  ولــی  داد  خبــر  آینــده 

نیست. خبری 
یوســف یوســفی، مدیرکل محیط زیســت 
کارهــای  همــه  کــرد:  اظهــار  مرکــزی  اســتان 
اجرایــی افتتــاح لندفیــل انجام شــده و فقط 
نصب سیســتم کنترل شیرآبه ها مانده است. 
لندفیــل اراک در مرحلــه افتتاح اســت، دقیقا 
نمی توانیــم بگوییــم چه زمانی ولــی به زودی 

افتتاح می شود.
یوســفی اضافه کرد: احداث لندفیل شهر 
اراک کاری بــود کــه 30 ســال انجــام نشــده 
بــود ولــی بــا پیگیری هایــی کــه در کارگــروه 
پســماند استان داشتیم و با پرونده قضایی 
کمک هــای  همچنیــن  و  شــد  تشــکیل  کــه 
شورای شهر، شــهرداری اراک، علوم پزشکی 
و دســتگاه قضایی، ســرانجام اولین لندفیل 
ســاخته  مرکــزی  اســتان  شــهری  مهندســی 

شد.
سیســتم  خصوصیــات  بــا  رابطــه  در  وی 
لندفیــل تصریــح کــرد: لندفیــل یــا خاکچــال 
در واقــع محــدوده ای اســت که خاکبــرداری، 
چــال، لایه بنــدی و عایق بندی می شــود و در 
کنــار آن حوضچه هــای اســتخر و کانال هایــی 
زده می شــود تــا در نهایــت از نفــوذ شــیرابه 
پســماندها بــه آب های زیــر زمینــی جلوگیری 

کند.

خبر


